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Resume fra mødet 7/1-16, Holstebro Kommune 

 
Fra arbejdsgruppen: Jens Andreas Vestergård, Per Kjeldsgaard, Thora Føhns, Morten Påkjær, Kenn 
L. M. Hansen 
Fra kommunen: Annette Vognbjerg, Jesper Enggaard Jensen 
 
Generelt: 

• Særdeles god og konstruktiv udveksling af synspunkter. 

• P.t. ingen statspulje afsat i 2016, men det kan der komme. 

• Behovet vedr. cykelstien anerkendt, men pengene mangler p.t. (anslået behov ca. 7 mill. kr) 

• Afsatte midler til cykelstier og trafiksikkerhed (mill. kr.): 2016- 2, 2017- 2, 2018- 4, 2019- 
4. 

• Der kan dog evt. dukke presserende ”sorte pletter” vedr. op vedr. trafiksikkerhed, som 
belaster puljen. 

• Der er p.t. ikke prioriteret blandt behov/ønsker om cykelstier, men udvalget skal ca. april-
maj behandler de opgaver der bør løses i 2016. 

• Turismen, multihallen, efterskolen osv. anerkendes som væsentlige elementer vedr. stien. 
 
Flg. aftalt: 
 

• Såfremt der bliver mulighed igen i 2016 at ansøge staten om midler er der aftalt gensidig 
konsultation (evt. møde) om formulering og tal inden ansøgningen afsendes. 

• Alle holder iøvrigt øjne og ører åbne vedr. suppl. finansieringsmuligheder (EU? Turisme? 
Fonde?), og der er lovet gensidig orientering. 

• Annette spørger ved lejlighed Ringkøbing/Skjern kommune om evt. kendskab til mulige 
alternative støttemuligheder. PS: Jesper har spurgt i dag, og de har ikke kendskab til andre 

end cykelstipuljen, som de i 2015 fik 4,5 mill. fra. 

• Arbejdsgruppen mødes omg. når der er nyt vedr. ovennævnte, herunder svar på ansøgningen 
til Realdanias pulje (JAV indkalder). 


